

ENGLISH

ЭЛЕКТРОННЫЕ КУХОННЫЕ ВЕСЫ VT-8027

The scale is used for weighing dry, liquid and granular products.

DESCRIPTION

- Display
- Measurement unit selection button "UNIT"
- Weighing platform
- ON/OFF/Tare button "ON/TARE"
- Battery compartment lid

Display

- Stable weight and steady surface/ready symbol
- Total weight of ingredients symbol ↔
- Tare symbol ↔
- Discrete symbol for weight measurement in «lb»
- Weight of products in ounces «oz»
- Weight of products in pounds «lb»
- Weight of products in kilograms «kg»
- Weight of products in grams «g»
- Weight digital indications

CUSTOMER RECOMMENDATIONS

ATTENTION!

Before using the unit, thoroughly read through this instruction manual and keep it for future reference.

Use the unit for its intended purpose only, as specified in this manual. Mishandling the unit may lead to its breakdown and cause harm to the user or damage to his/her property.

- Handle the scale with care, as it is a precision instrument, do not subject it to high or low temperatures, high humidity, do not expose it to direct sunlight and do not drop it.
- Avoid getting liquid into the scale body, this unit is not waterproof.
- Do not leave or use the scale in a room with high humidity (above 80%), make sure that the scale body does not come into contact with water or other liquids as this may cause failure of scale indications or its damage.
- Do not put products on the weighing platform if their weight exceeds the maximum capacity of the scale.

Attention! The unit contains a lithium battery. Prevent children from swallowing the lithium battery. If your child has swallowed a battery, immediately see a doctor.

- This unit is not intended for usage by children, place the unit away from children.
- The unit is not intended to be used by people with physical, sensory or mental disabilities (including children) or by persons lacking experience or knowledge if they are not under supervision of a person who is responsible for their safety or if they are not instructed by this person on the usage of the unit.
- Do not leave children unattended to avoid them using the scale as a toy.
- For children safety reasons do not leave polyethylene bags used as packaging unattended.

Attention! Do not allow children to play with polyethylene bags or packaging film. **Danger of suffocation!**

- Do not attempt to repair the unit by yourself. Do not disassemble the unit by yourself, if any malfunction is detected, remove the battery from the battery compartment and apply to any authorized service center at the contact addresses given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru
- Transport the unit in the original packaging only.
- Keep the unit out of reach of children and people with disabilities.

THIS UNIT IS INTENDED FOR HOUSEHOLD USE ONLY. ITS COMMERCIAL USAGE AND USAGE IN PRODUCTION AREAS AND WORK SPACES IS PROHIBITED.

USING THE SCALE

After unit transportation or storage under cold (winter) conditions, it is necessary to keep it for at least three hours at room temperature.

- Unpack the scale, remove any advertising stickers that can prevent the unit operation.
- Clean the weighing platform (3) and the scale body with a soft slightly damp cloth, and then wipe them dry.

Installing the battery

- Remove the battery compartment lid (5) and insert a "CR2032" battery (supplied with the unit), strictly following the polarity.
- Install the battery compartment lid (5) back to its place.

Note: If there is an isolation insert in the battery compartment, open the battery compartment lid (5), remove the isolation insert and install the battery compartment lid (5) back to its place.

Battery replacement

- When the battery is low, the symbol "LO" will appear on the display (1).
- Open the battery compartment lid (5), replace the old battery with a new "CR2032" battery, strictly following the polarity, then close the battery compartment lid (5).
- If you are not using the scale for a long time, remove the battery from the battery compartment.

Battery leakage can cause injuries or damage the unit. To avoid the unit damage, follow the instructions given below:

- use only the "CR2032" battery;
- do not recharge the battery;
- insert the battery strictly following the polarity;
- remove the battery if you are not planning to use the unit for a long time;
- replace the battery in time.
- apply to specialized centers for further recycling of the battery;
- avoid the power nippers circuit.

WEIGHING THE INGREDIENTS

- Place the scale on a flat, dry and stable surface.
- To switch the scale on, touch the on/off/tare button (4) "ON/TARE" and wait until the zero indications (14) appear on the display (1).

Note:

- The symbol (6) shown on the display (1) indicates that the scale is ready and you can start weighing.
- If the indications on the display (1) are not equal to zero, touch the "ON/TARE" button (4) and the indications will be set to zero.
- Select weight measurement units pressing the button (2) "UNIT". The following symbols will appear on the display (1):
 - «g» – weight of product(s) in grams (13);
 - «kg» – weight of product(s) in kilograms (12);
 - «lb» – weight of product(s) in pounds (11);
 - «oz» – weight of product(s) in ounces (10);
- Put the ingredients on the weighing platform (3). The display (1) will show the weight of ingredient(s) (14) according to selected measurement units.

For easy reading, the weight of the ingredient(s) will be shown on the display (1) for 5 seconds after you remove the ingredients from the platform (3). After 5 seconds the readings on the display will flash twice and will be set to zero.

Note:

- This option is necessary if the dimensions of the weighed product (container) exceed the dimensions of the platform of the scale itself.
- The ingredients to be weighed must be held on the platform for 5 seconds, otherwise, when the weight is removed from the platform, the display will show «0».

- If you want to monitor the increase or decrease in weight of a granular product or small items, place the weight on the platform (3) with or without the appropriate container and wait for 5 seconds when the display flashes twice, the scale is ready for the next step. Repeat the steps described above to measure the total weight, but after final weighing remove all products from the scale right after 5 seconds, otherwise the display will show «0».

To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

Notes:

- The scale will be switched off automatically after 120 seconds of non-operation.

Consecutive weighing

If you want to measure the weight of several ingredients without removing the previous ones from the platform (3), proceed as follows:

- Place the scale on a flat, dry and stable surface.
- To switch the scale on, touch the on/off/tare button (4) "ON/TARE" and wait until the zero indications (14) appear on the display (1).

Notes:

- The symbol (6) shown on the display (1) indicates that the scale is ready and you can start weighing.
- If the indications on the display (1) are not equal to zero, touch the "ON/TARE" button (4), the indications will be set to zero.
- Select weight measurement units touching the button (2) "UNIT", the following symbols will appear on the display (1):
 - «g» – weight of product(s) in grams (13);
 - «kg» – weight of product(s) in kilograms (12);
 - «lb» – weight of product(s) in pounds (11);
 - «oz» – weight of product(s) in ounces (10);
- Put the required quantity of the first ingredient on the platform (3), checking the numerical indications (14) on the display (1).
- Press the button (4) "ON/TARE", the weight indications (14) on the display (1) will be set to zero.

- When weighing ingredients consequently, the tare symbol (8) «T» appears on the display (1) as well.
- Put the required quantity of the second ingredient on the platform (3), checking the numerical indications (14) on the display (1).

- Repeat steps 4, 5, 6 for consecutive weighing of the rest of ingredients.
- Adding ingredients is available until the maximum capacity (10 kg) is reached.

- Remove all the ingredients from the platform, the display (1) will show the total weight of all ingredients (14).
- Notes:
 - Symbols "H" on the display (1) indicate that the maximum capacity of the scale has been exceeded. Remove products from the scale immediately to prevent its damage.
 - If the scale works improperly, try switching the power off. To do this, open the battery compartment lid (5) and take out the battery. After some time install the battery back to its place and switch the scale on.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

- For maintenance apply to any authorized service centers at the contact address list given in the warranty certificate and on the website www.vitek.ru.
- To switch the scale off, remove the ingredients from the platform (3) and touch the "ON/TARE" button (4) for 3 seconds.

РУССКИЙ

ЭЛЕКТРОННЫЕ КУХОННЫЕ ВЕСЫ VT-8027

Весы используются для определения веса сухих, жидких и сыпучих продуктов.

ОПИСАНИЕ

- Дисплей
- Кнопка выбора единиц измерения "UNIT"
- Платформа для взвешивания продуктов
- Кнопка включения/выключения/последовательного взвешивания "ON/TARE"
- Крышка батарейного отсека

Дисплей

- Символ стабильного веса и устойчивой поверхности / символ готовности
- Символ общего веса всех ингредиентов ↔
- Символ тарирования ↔
- Разделительный символ при взвешивании в «фунтах»
- Вес продуктов в унциях «oz»
- Вес продуктов в фунтах «lb»
- Вес продуктов в килограммах «kg»
- Вес продуктов в граммах «g»
- Цифровые показания веса

РЕКОМЕНДАЦИИ ПОТРЕБИТЕЛЮ

ВНИМАНИЕ!

Перед началом эксплуатации устройства внимательно прочитайте настоящую инструкцию по эксплуатации и сохраните ее для использования в качестве справочного материала.

Используйте устройство только по его прямому назначению, как изложено в данной инструкции. Неправильное обращение с устройством может привести к его поломке, причиненно вреда пользователю или его имущества.

- Обращайтесь с весами аккуратно, как с любым измерительным прибором, не подвергайте весы воздействию высоких или низких температур, повышенной влажности, не подвергайте их воздействию прямого солнечного лучей и не роняйте их.
- Не допускайте попадания жидкости внутрь корпуса весов, данное устройство не является водонепроницаемым. Запрещается оставлять или использовать весы в местах с повышенной влажностью (более 80%), не допускайте контакта корпуса весов с водой либо с другими жидкостями во избежание нарушения правильности показаний веса или выхода их из строя.
- Запрещается помещать на платформу для взвешивания продукты, вес которых превышает максимально допустимый предел взвешивания.
- Добавление ингредиентов возможно до максимально предельного веса (10 кг).
- Снимите с платформы ингредиенты, на дисплее (1) отобразится общий вес всех ингредиентов (14).

- Появление на дисплее (1) символов «H» указывает на превышение максимально допустимого веса (10 кг). Срочно уберите груз с весов, чтобы предотвратить их повреждение.
- Если весы работают неправильно, попробуйте отключить питание. Для этого откройте крышку батарейного отсека (5) и извлеките элемент питания. Через некоторое время установите элемент питания на место и включите весы.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

- По возвращению технического обслуживания обращайтесь в авторизованные сервисные центры по контактным адресам, указанным в гарантийном талоне и на сайте www.vitek.ru.
- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

шагу. Повторите вышеуказанные шаги, чтобы измерить общий вес, но после заключительного взвешивания необходимо снять все продукты с весов сразу по течению 5 секунд, иначе на дисплее отобразится «0».

- Для включения весов уберите ингредиенты с платформы (3) и прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE» в течение 3 секунд.

Последовательное взвешивание

Если Вы хотите последовательно измерить вес нескольких ингредиентов, не убирая предыдущие с платформы (3):

- Установите весы на ровную, сухую и устойчивую поверхность.
- Для включения весов дотроньтесь до кнопки (4) включения/выключения/последовательного взвешивания «ON/TARE» и дождитесь нулевых показаний (14) на дисплее (1).

Примечание:

- Отображение на дисплее (1) символа (6) указывает на то, что весы готовы к работе и можно начинать взвешивание.
- Если показания на дисплее (1) не равны нулю, прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE», показания обнулятся.

- Выберите необходимые единицы измерения веса, прислонившись к кнопке (2) «UNIT», на дисплее (1) отобразится следующие символы:
 - «g» – вес продукта (продуктов) в граммах (13);
 - «kg» – вес продукта (продуктов) в килограммах (12);
 - «lb» – вес продукта (продуктов) в фунтах (11);
 - «oz» – вес продукта (продуктов) в унциях (10);

- Поместите на платформу (3) необходимое количество первого ингредиента, сверившись с цифровыми показаниями (14) на дисплее (1).
- Прислонитесь к кнопке (4) «ON/TARE», показания веса (14) на дисплее (1) обнулятся.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-капелен өлеушү жеткен енінімің (таравың) баыртмалық өлшемдері көрсеткіштерді (14) күтіңіз.

- Кез-

